

Title (en)

DATA COMMUNICATION NETWORK AND METHOD OF COMMUNICATION.

Title (de)

DATENÜBERTRAGUNGSNETZ UND ÜBERTRAGUNGSVERFAHREN.

Title (fr)

RESEAU DE TRANSMISSION DE DONNEES ET PROCEDE DE TRANSMISSION.

Publication

EP 0105337 A1 19840418 (EN)

Application

EP 83901510 A 19830323

Priority

- GB 8209200 A 19820329
- US 43707182 A 19821027

Abstract (en)

[origin: WO8303507A1] A local area network has a plurality of data stations (1) each connected to a common data channel (2) via a receiver (5), a transmitter (6) and a directional coupler (7), wherein, in order to resolve contention for the channel and at the same time providing each station with statistically an equal chance of gaining use of the channel, each station contends for use of the channel by transmitting, when the channel is free, transmission request signals in a sequence of consecutive time periods wherein in each time period the station either transmits a request or does not transmit a request according to a predetermined code. If in any time period a data station (1) transmits a request but detects no transmitted requests by other stations, the station is permitted use of the channel (2). If the station (1) does not transmit in any time period and another station transmits a request, then the station aborts contention.

Abstract (fr)

Un réseau local comprend une pluralité de terminaux informatiques (1), chacun connecté à un canal informatique commun (2) par l'intermédiaire d'un récepteur (5), d'un émetteur (6) et d'un coupleur directionnel (7). Afin de résoudre des conflits entre différentes sollicitations du canal, et en même temps de donner à chaque terminal une chance statistiquement égale d'obtenir accès au canal, chaque terminal sollicite accès au canal en transmettant, quand le canal est libre, des signaux de demande de transmission dans une séquence de périodes de temps consécutives, le terminal transmettant une demande ou ne transmettant pas de demande pendant chaque période de temps selon un code pré-déterminé. Si pendant une période de temps quelconque un terminal informatique (1) transmet une demande mais ne détecte aucune demande transmise par d'autres terminaux, le terminal reçoit l'autorisation d'utiliser le canal (2). Si le terminal (1) ne transmet pas pendant une période de temps quelconque et un autre terminal transmet une requête, alors le terminal abandonne la sollicitation.

IPC 1-7

H04L 11/16

IPC 8 full level

G06F 13/374 (2006.01); **H04L 12/413** (2006.01)

CPC (source: EP)

G06F 13/374 (2013.01); **H04L 12/413** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8303507 A1 19831013; CA 1212740 A 19861014; EP 0105337 A1 19840418

DOCDB simple family (application)

US 8300417 W 19830323; CA 424696 A 19830328; EP 83901510 A 19830323